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A taps csattanója 
Ha másért nem is, azért mindenképpen imádom az 

ünnepeket, mert olyankor valaki mindig beszédet 
mond. Hat a tömegekre. Gesztikulál, előhozza magából 
a legjobb rétort és már-már mámorba esik saját szavai-
tól. A tömeg hallgat. A tömegben az emberek azért 
hallgatnak, mert élvezik a szónokot, vagy nem értik a 
szónokot, vagy csodálkoznak, hogy már megint ugyan-
azt hallják, mint „máskor". Én az utóbbi kettőt a ma-
gam részéről összevonnám. Vegyük azt a példát, ami-
kor a szónok azt mondja (megfelelő pozícióból, és ígé-
retként), hogy működő társadalmat „akar". Csupán 
annyi csúsztatással, amennyit minden analógia jelent, 
ezt a kijelentést fordítsuk le egy autógyár tulajdonosá-
nak nyilatkozatára: szeretnénk működő autókat gyárta-
ni. 

Ha a második kijelentés abszurd és nevetséges, ak-
kor az első is az. Ami viszont e két banalitást alapvető-
en megkülönbözteti: a kijelentések mögött álló érde-
kek. 

És mégis, az elsó szónokot megtapsolják, a másodi-
kat kiröhögik. Bár a tapsnak nagyobb a csattanója. 

Szilárd 

• Torgyán felháborodott 

Kitüntetések-nőst?! 
Az FKGP meg-

döbbenve tapasz-
talta, hogy az or-
szág súlyos gaz-
d a s á g i h e l y z e t e 
ellenére augusztus 
20-a a l k a l m á b ó l 
kitüntetések sorát 

a d o m á n y o z t á k , 
nem kevés pénz-
zel e g y e t e m b e n , 
n e v e s k ö z é l e t i 
személyiségeknek 
- szögezte le Tor-
g y á n J ó z s e f , a 
Kisgazdapár t el-

nöke hétfői sajtó-
t á j é k o z t a t ó j á n . 
T o r g y á n m e g f o -
galmazása szerint 
ez felháborító ak-
kor, amikor az or-
szág lakosságának 
egy része súlyos 
gondokka l küzd, 
és mindennapi be-
tevője veszélyben 

• Biokémiai 
konferencia 

Középpontban: 
a stressz 

A Magyar Biokémiai Tár-
s a s á g S z e g e d e n t a r t j a 2. 
nemzetközi konferenciá já t : 
az ország biokémikusainak 
ezen a rangos találkozóján 8 
szimpóziumon számolnak be 
a tudósok kutatási eredmé-
nyeikről, a plenáris előadá-
s o k r a p e d i g n e m z e t k ö z i 
szaktekintélyeket kértek fel. 
A Szegedi Biológiai Köz-
pontban tegnap megnyílt tu-
dományos ülés fő szervezője 
az SZBK Biokémiai Intéze-
tének igazgatója. Vígh Lász-
ló, illetve Friedrich Péter, 
aki a budapesti Enzimológiai 
Intézetet vezeti. 

A körülbelül 200 résztve-
vő a plenáris előadásokon a 
párizsi Jacques Hanoune-t, a 
budapesti Sarkadi Balázst, a 
f r ank fu r t i Lutz Novert, az 
USA-beli Madisonból érke-
zett John L. Markley-l és a 

szegedi Farkas Tibor pro-
f e s szo r t h a l l g a t j a meg . A 
szekc ióüléseken a legtöbb 
e l ő a d á s a s t r e s s z r ő l , a 
s t r e s sz - f ehé r j ék rő l , a kör-
nyezeti stressz-hatásokról, a 
k ö r n y e z e t b i o k é m i á j á r ó l 
szól. A szimpóziumokat sze-
gedi kutatók szervezték: Du-
da Ernő, Borsodi Anikó, 
Horváth Ibolya a Biokémiai 
Intézet vezető munkatársai. 
Dudits Dénes akadémikus , 
intézetigazgató, Dux László, 
a SZOTE intézetigazgatója, 
rektorhelyettes. Nemcsók Já-
nos, a Bay Intézet igazgató-
ja. 

A Társaság a lap í tó já ró l 
elnevezett Tankó Béla- díjat, 
amelyet az év kiváló tudo-
m á n y o s t e l j e s í t m é n y é é r t 
mindig a nemzetközi konfe-
renciákon adnak át, ezúttal 
Sarkadi Balázs, a Vértransz-
f ú z i ó s Intézet munka tá r sa 
kapta. Szerdán, a konferen-
cia zárónapján Venetianer 
Pál. az SZBK főigazgatója 
adja át az Ifjúsági-díjat an-
nak a fiatal kutatónak, aki-
nek a poszterét a legkivá-
lóbbnak ítélik. 

S. E. 

• Megkezdődött Szegeden 
A k o n f l i k t u s t ó l a b é k é s 
együttélésig című nemzetkö-
zi szeminárium. Az Európa 
Ház - mint arról már beszá-
moltunk - augusztus 19-27 
közö t t 1995, a t o l e r anc i a 
nemzetközi évének különle-
ges és rendkívüli rendezvé-
nyeként tanácskozást szer-
vez a Szeged-Szabadka-Te-
mesvár alkotta háromszög-
ben. A konfl iktuskezelésre 
és -megoldásra koncentráló, 
szegedi központú nemzetkö-
zi szemináriumra, a Csong-
rád Megyei Közgyűlés Peda-
gógia i és K ö z m ű v e l ő d é s i 
Szolgáltató Intézetébe 15 or-
szág delegált emberi jogok-
kal , k i s e b b s é g i ü g y e k k e l 
foglalkozó civil szervezetet 
és békemozgalmat képviselő 
szakembert. 

Arról, hogy mit tehet a ci-
vil társadalom a toleranciá-
én Kelet-Közép-Európában, 
vagyis a nemzetközi szemi-
nárium célkitűzéseiről a nyi-
tó előadáson, tegnap délelőtt 
Barabás Miklós, az Európa 
Ház igazgatója szólt. A ven-
dégeke t C s o n g r á d M e g y e 
Közgyűlésének elnöke, Leh-
mann István köszöntötte, aki 
utalt a tanácskozás 3 hely-
színe, a három régió hagyo-
mányosan jó együttműködé-
sére. A résztvevőket szíves 
szóval invitálta szűkebb ha-

• A konfliktusoktól a békés sgyüttélósig 

Tizenöt országból a hármas határon 

Az igazságtalan béke is jobb, mint a háború? E kérdést 
is megvitatták a szemináriumon. (Fotó: Schmidt Andrea) 

zájába a Henrich Drobny, a 
Temes megyei közgyűlés el-
nöke. Szabadká ró l s a j n o s 
nem érkeztek meg a vendé-
gek. 

A szeminárium vitaindító 
előadását Gyarmati István 
nagykövet, az Európai Biza-
lomépítési és Együttműködé-
si Szervezet soros elnöke tar-
totta. Akármilyen tragikusak 

is azok a konfliktusok, ame-
lyek Európában bekövetkez-
tek , t ö r t é n e l m i l é p t é k k e l 
nem tekinthetők túlságosan 
v e s z é l y e s n e k az á t m e n e t 
egészére nézve. Ha ezeket 
sikerül korlátok között tarta-
ni, akkor lehetséges a békés 
átmenet - állította a diplo-
mata. Ez a „Nyugat" számá-
ra föladja a leckét: a konflik-

tusokra sikeres megoldáso-
kat találjon. A délszláv konf-
liktus okáról, a válság elhú-
zódása mögötti összetevők-
ről és a megoldási lehetősé-
gekről szólva kijelentette: a 
térségben nem akadályozha-
tó meg a nemzetállamok ki-
alakulása. Ezt a trendet nem 
ismene föl a nemzetközi kö-
zösség, ezért kívánta föltar-
tóztatni a folyamatot ahe-
lyett, hogy segítette volna a 
békés átmenetei. A megol-
dás? - kérdésre a nagykövet 
válasza: minden áron békét 
kell teremteni, mert az igaz-
ságtalan béke is jobb, mint a 
háború. Az előadás harma-
dik problémaköre: a térség 
konfliktusai között a jugo-
sz l áv ia i h e l y z e t k i v é t e l , 
vagyis a közép-kelet-európai 
régió országai nézeteltérése-
iket tárgyalásos úton, az eu-
rópai normákat betartva ren-
dezik. A tét, e régió csatla-
kozása és felzárkózása, Eu-
rópa szempontjából is nagy, 
ezért kell segíteni a közép-
keleti térséget. 

A Magyar Békeszövetség 

elnöke, dr. Köteles György 
e l ő a d á s a után „pane lv i t a " 
következett . A nemzetközi 
szeminárium résztvevői dél-
után találkoztak Szeged pol-
gármesterével , majd Desz-
ken tájékozódtak a falu éle : 

téről, a nemzetiségi kisebb* 
ségek magyarországi helyze-
téről. 

A nemzetközi szeminári-
um nyitott. Az é rdekhSdő 
haligatóság soraiban tegnap 
Gyulay Endre megyéspüspö-
köt, továbbá az előző négy-
éves ciklus szegedi polgár-
mesterét, számos kisebbségi" 
és más jellegű civil szerve-
zet vezetőit , aktivistáit fe-
d e z h e t t ü k f ö l . Az a n g o l 
nyelvű tanácskozás két, mai 
szekcióülését) a köve tkező 
kérdésekre keresi a választ: 
konfliktusokkal kell-e él-
nünk, illetve mi a civil társa-
dalom szerepe a demokrá-
cia-építésben. A 15 ország-
ból érkezett 40 résztvevővel 
ma 11 órakor a Kárász ut-
cán találkozhatnak a szege-
diek. A tanácskozás részve-
vői elindulnak Szabadkára, 
Vukovárra , ma jd csütörtö-
kön Temesváron folytatódik 
a program. A tapasztalatokat 
vasárnap Szegeden, a nem-
zetközi szemináriumot záró 
plenáris ülésen összegezik. 

Ujszaszi 

Rövidebb ideig tart majd az ügyintézés 
- ígérik az új irodavezetők 

A Torony alatti szokásos havi sajtóbeszélgetésen 
ezúttal az augusztus elsején hivatalba lépett új irodave-
zetőket mutatta be a város vezetése: dr. Szalay István 
polgármester, dr. Ványai Éva, dr. Csenke László és 
Básthy Gábor alpolgármesterek, valamint dr. Tóth Lász-
ló jegyző. Mint ismeretes, a közgyűlés rendelkezése ér-
telmében pályázatot írtak ki a Polgármesteri Hivatal 
irodavezetői tisztségeire, s ezen a megmérettetésen a 
következők nyerték el a vezetői posztokat: Nóvák István 
Ybl-díjas építész (a város főépítésze), dr. Várkonyi Lász-
ló (a város főorvosa), Ácsné dr. Gunda Judit (Általános 
Igazgatási Iroda), dr. Szabó Pálné (Közigazgatási Iro-
da), Szigeti Károly (Közoktatási és Közművelődési iro-
da), Nagypál Miklós (Műszaki Iroda), Veres Károlyné 
(Vagyonkezelő Iroda), Majláthné Lippai Éva (Népjóléti 
Iroda) dr. Báliad Sándor (Megyei Illetékhivatal) és Jó-
járt Katalin (Ügyfélszolgálati Iroda). 

A sajtótájékoztató bevezető-
jében dr. Szalay István közölte, 
hogy a Polgármesteri Hivatal 
két dolgozója magas elismerés-
ben részesült: Szentandrásy La-
josné és Réthi Csabáné dr. a 
Magyar Köztársaság Ezüstke-
resztes Érdemrendjét kapta. Ezt 
követően dr. Tóth László jegyző 
beszélt arról, hogy az önkor-
mányzati törvény értelmében át-
szervezték a Polgármesteri Hi-
vatalt. A hivatalnak kettős fel-
adata van: egyfelől kiszolgálja 
saját testületét, másrészt pedig 
államigazgatási feladatokat lát 
el. Emlékeztetett arra, hogy 
négy évvel ezelőtt meglehetősen 
komoly arányeltolódás jelentke-

zett a hivatalok munkájában: a 
tanácsrendszerben a hivatalok 
tevékenységének mintegy 85 
százalékát az államigazgatási 
ügyek előkészítése és végrehaj-
tása képezte, a testület működé-
sével kapcsolatos munka pedig 
alig 15 százalékban voltjelen... 
Az önkormányzatok létrejötté-
vel ez az arány körülbelül 50-50 
százalék. 

Az új felállással kapcsolato-
san elmondta, hogy a jövőben 
11 iroda működik majd, benne 
olyan „újdonságokkal", mint 
például a városi főépítész és a 
főorvos, továbbá az ügyfélszol-
gálati iroda. Az elkövetkező 
időszakban ugyanis a szolgáló 

közigazgatási jellemvonásokat 
szeretnék kiemelni, tehá! még 
közelebb akarnak kerülni a la-
kossághoz, s ebben benne van 
az is, hogy rövidebb ideig tart 
majd az ügyintézés. Továbbá 
egy-egy ügyet egy bizonyos iro-
dánál indítanak az állampolgá-
rok és ugyanott be is fejezik, 
magyarán: hatékonyabbá válik 
az ügyintézés. (Amiből van bő-
ven. Évente csaknem 360 ezer 
ügyirattal foglalkozik a hivatal!) 

A jegyzői bevezető után az 
újonnan kinevezett irodavezetők 
mutatkoztak be és ismertették 
elképzeléseiket, majd válaszol-
tak a sajtó képviselőinek kérdé-
seire. A Délmagyarország kér-
désére válaszolva dr. Tóth Lász-
ló jegyző elmondta, hogy a ko-
rábbi 10 helyett ugyan 11 iroda 
működik majd a Torony alatt, ez 
azonban nem jelent létszámnö-
velést, sőt, bizonyos ésszerűsíté-
si megoldások révén, kisebb lét-
számmal is el tudják végezni a 
rájuk váró feladatokat. Újságírói 
kérdésre válaszolva a város ve-
zetői elmondták, hogy a pályá-
zati munkákat egy zsűri bírálta 
el, amelynek tagja volt a polgár-
mester, az alpolgármesterek/a 
jegyző és az aljegyző, valamint 
annak a bizottságnak az elnöke, 
amely a leggyakrabban volt 
(szakmai) kapcsolatban az iro-
davezetővel. Tájékoztattak arról 
is, hogy a volt irodavezetők kö-
zül egy távozott a hivatalból, a 
többiek pedig valószínűleg más 
munkakörben, de maradnak ab-
ban a közösségben, amelyei ko-
rábban irányítottak. 

K.F. 

• A jövő nyár szenzációja: a Sissy 

Rekordévadot zárt a szabadtéri 

• Tömegközlekedési pa-
naszáradat. Tegnap is ren-
geteg telefont kaptunk a vá-
rosi t ö m e g k ö z l e k e d é s ú j 
r e n d j é v e l k a p c s o l a t b a n . 
Kiss László, aki vasárnap 
délután a 9-es trolin vásá-
rolt j egye t , azt nehezmé-
n y e z i , hogy a p é n z é é r t 
ugyan utazhatott, de a so-
főrtől se jegyet, se nyugtát 
nem kapot t . Szabó Er ika 
(314-886) pénteken 14 óra 
után a 13-as au tóbussza l 
utazott. A sofőr csak az el-
ső a j tót volt ha j l andó ki-
nyitni a felszállók részére, 
holott a járműveken olvas-
ható tájékoztató szerint ez a 
rendszer csak reggel 9-12 
óra között és este 6-tól reg-
gel 6-ig érvényes. Olvasón-
kat felháborítja, hogy saját 
rendelkezéseiket sem t ac f 
ják be a közlekedésiek. Ha-
sonló esetet panaszolt el J. 
T. is, aki Szőregről szokott 
utazni. T. L. (312-685) sze-
rint az S Z K T úgy próbál 
t ö b b l e t b e v é t e l h e z j u t n i , 
hogy korlátozza az utasok 
jegyvásárlási lehetőségeit. 
Mi másra lehetne következ-
tetni abból, hogy az Aradi 
vértanúk terén és a Dugó-
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Közérdekű problémáikat, 
észrevételeiket ezen a héten ügyeletes 

munkatársunkkal, Hollósi Zsolttal 
oszthatják meg a 06-60-327-784-es 

telefonszámon, munkanapokon 8 és 10 
óra között, vasárnap pedig 14-től 15 
óráig. Felhívjuk olvasóink figyelmét 
arra, hogy Szegedről is mindegyik 

számot tárcsázni kell. Ha ötletük van 
a Fekete pont című rovatunk számára, 

kérjük, ugyanitt tudassák velünk. 

nics téren csü tör tökön és 
pénteken már csak 10-től 
17 óráig tartottak nyitva a 

jegyárusítók. Régebben ko-
ra r egge l tő l e s t ig ny i tva 
voltak. így 36 forint helyett 
50-ért a járműveken voltak 
k é n y t e l e n e k m e g v e n n i a" 
menetjegyet. 
• R á d i ó t e l e f o n . H. P. 
(433-210) vasá rnap a kis 
Virág előtti egyik padon fe-
lejtette Westel 900-as rá-
diótelefonját. A becsületes 
megtalálót ju ta lomban ré-
szesíti. 
• Par lagfű . Egyik olva-
sónk üzeni a parlagfűirtók-

nak: a rókusi állomásnál, az 
l-es villamos végállomásá-
nál rengeteg parlagfüvet ta-
lálhatnak. A Hét vezér és a 
Franc ia utca sarkán lévő 
üres telken pedig emberma-
gasságúra nőttek az allergi-
át okozó növények. 
• Padka. A 489-231-ró l 
telefonáló olvasónk úgy vé-
li, legalább a legforgalma-
sabb ke re sz t eződésekben 
lejárót kellene készíteni a 
rokkantkocsival és a baba-
kocsival köz lekedők szá-
mára, mert a magas padkák 
miatt szinte lehetetlen köz-
lekedni. 

• Kutya-ügyek. Dr. G.-né 
üzeni annak a lelketlen em-
bernek, aki a sándorfalvi út 
mellett kidobott három hat-
hetes vizsla-spániel keverék 
kiskutyát, a kis állatok sze-
rető gazdára találtak. Szom-
baton délután egy skót ju-
hászkutyát (szukát) találtak 
Algyőn. A gazdája jelent-
kezését a 438-287-es tele-
fonszámon várják. Csütör-
tökön este Újszegedről , a 
Töltés utcából elveszett két 
zsemle színű magyar vizsla. 
A szuka fél, a kan másfél 
éves. A becsületes megtalá-
ló jelentkezését a 432-625-
ös telefonon várják. J. R-né 
szerint már 8-10 napja Ró-
kuson, az Arany János Ál-
ta lános Iskola környékén 
csatangol egy barátságos, 
gondozott külsejű hófehér 
kan kuvasz. Senkinek sem 
hiányzik? 
• Slusszkulcs . Csütör tö-
kön az egyik ügyfél ottfe-
le j te t te a Szeged Tour i s t 
irodájában a riasztóval ellá-
tott Toyota típusú gépko-
csijának slusszkulcsát. Je-
lentkezését a 321-800-as , 
vagy a 312-928-as telefon-
számon várják. 

• K ö s z ö n e t e k . C s a b a 
Lászlóné köszöni a Virág-
nak, hogy szülei aranylako-
dalmára szép tortát készttet-
tek , r áadásu l c sak akkor 
kellett k i f i ze tn ie , amikor 
visszavitte a tálcát. Olva-
sónknak jólesett a bizalom. 
Dr. Orosz Imréné köszöne-
tet mond Varga Gábornak, 
a Környeze tgazdá lkodás i 
KT. csoportvezetőjének és 
munkatársa inak , amiért a 
Csongrádi sgt. 52-es számú 
ház előtt álló - az épület te-
tőzetét is veszélyezte tő -
odvas fát a bejelentést kö-
vető egy napon belül kivág-
ták. 
• Kiss T a m á s n é (438-
475) a Mel inda utcából a 
H á r s f a u t cába kö l tözö t t . 
Mive l m i n d k é t l a k á s b a n 
van te lefonvonal , ígéretet 
kapott, hogy a régi telefon-
számát megtarthatja. Hiába 
várja azonban a vonalat, azt 
a választ kapta a telefontár-
saságtól, hogy a francia tu-
l a j d o n o s m e g j e l e n é s é i g 
mindenféle számváltoztatás 
tilos. Olvasónkat nem ér-
deklik a társaság belügyei, 
addig hogyan telefonáljon? 

A jegybevétel jóval felül-
m ú l j a a t e r v e z e t t e t , t ö b b 
mint 33 millió forint, ami el-
éri a szabadtéri játékok költ-
ségvetésének egyharmadát . 
Jelentős összeghez - mint-
egy lOtnillió forinthoz - ju-
tottak pályázatok és szpon-
zori támogatások révén. (A 
főszponzor a Pick Rt., jelen-
tós anyagi segítséget nyújtott 
az Idegenforgalmi Alap, a 
Művelődési Minisztérium és 
a Kulturál is Alap színházi 
k u r a t ó r i u m a . ) A k e d v e z ő 
gazdasági mér leg ellenére" 
komoly gondot jelent, hogy 
a nézőtér felépítése és lebon-
tása, az egész infrastruktúra 
működésbe hozása rendkívül 
sokba kerül. A felépítésért 
több mint 7 milliót fizetett a 
szabadtéri, a lebontáshoz pe-
dig szükségük van az önkor-
mányza t segí t ségére , mert 
ekkora összeget nem tudnak 
kigazdálkodni. Tavaly ezek 
a költségek benne voltak az 
ú j nézőtér be ruházásában , 
így nem jelentkeztek plusz 
teherként. (A korábbi évek-
ben a fix nézőtér évenkénti 
karbantartását és a színpad 
felállítását az önkormányzat 
finanszírozta.) 

Kialakulóban van a jövő 
évi, millecentenáriumi mű-
s o r t e r v . Az e l k é p z e l é s e k 
szerint a szokásosnál hosz-
szabb lenne az évad, az első 
e lőadás t már j ú l i u s 11-én 
megtartanák. A Szegedi Sza-
badtéri Játékokon még soha-
sem játszottak Wagner-dara-
bot, ezért is izgalmas lenne, 
ha sikerülne a terv: a dóm-
nak, mint díszletként funkci-
onáló háttérnek a bevonásá-
val Kerényi Miklós Gábor 
megrendezné a Tannháusert. 
Ezzel kapcsolatban az igaz-
gatóságnak nincsenek illú-
ziói, az e lőadás b izonyára 

Csúcsévadot zárt 
idén a Szegedi Sza-
badtéri Játékok, mind 
a 15 előadása telt ház 
előtt ment - derült ki 
a tegnap délelőtt meg-
tartott sajtótájékozta-
tón. 

nem lesz kasszasiker, hiszen 
a szabadtéri az ellazult, le-
barnul t e m b e r e k könnyed 
nyári szórakozását hivatott 
biztosítani. Azonban rangos 
művész i p r o d u k c i ó lehe t , 
amit - bíznak benne - értékel 
majd a közönség. A rendkí-
vül rövid próbaidőszak miatt 
második eredeti operapremi-
erre nem tudnak vállalkozni, 
ezért új szereplőgárdával fel-
újí tanák az 1992-ben nagy 
sikerrel játszott Carment. A 
budapesti Nemzeti Színház-
zal e g y ü t t m ű k ö d v e Nóvák 
Ferenc r e n d e z é s é b e n egy 
néptáncprodukciót is bemu-
ta tnának. Valósz ínű , hogy 
n é h á n y e l ő a d á s e r e j é i g 
visszatérne valamelyik idei 
musical, a Valahol Európá-
ban vagy a Miss Saigon. Az 
elképzelések között szerepel 
egy Interoperett- és egy ope-
ragála is. A Theater an der 
Wien évek óta nagy sikerrel 
j á t s s z a az E l i sabe th c f m ű 
musicalt, amely a népszerű 
Sissy-storyt dolgozza fel. A 
k ö v e t k e z ő nyá r s zeged i 
szenzációja ez a produkció 
lehetne, az előadás jogáról 
már e lőrehaladot tak a tár-
gyalások. A darab szerzője a 
s z a b a d k a i s z á r m a z á s ú , 
Sylvester Levay, aki nagy 
karriert futott be Nyugaton. 

H. Zs. 

HOLNAP 
MÉSZÁROS ATTILA, a 

25-ös választókerület (Tápé) 
képviselője fogadóórát tart 
13-17 óráig a tápéi ügyfél-
szolgálaton (Honfoglalás ut-

_ca). 
DR. BÁLINT JÁNOS, a 

Szocialista Párt jogtanácsosa 
15-16 óra között ingyenes 

jogi tanácsadást tart Szege-

den , a Szi lágyi utca 2. II. 
em. 204-es szobában. 

GILA F E R E N C tanács-
nok, a 24-es választókerület 
képviselője (Baktó. Petőfite-
lep) 17 órától a Balaton Ut-
cai Általános Iskolában la-
kossági fórumot tart. A té-
ma: a baktói busz mene t -
rendje. Meghívott vendég: a 
Tisza Volán képviselője. 


